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Protokół Nr 2/19 
 z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 24 stycznia 
2019 r.
Obrady rozpoczęto 24 stycznia 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:11 

1. Sprawy regulaminowe.
– stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Adam Treder przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.
Stwierdził, że w sali obrad jest quorum wymagane przy zgłaszaniu wniosków i wyrażaniu opinii.
W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.

Obecni:

1. Beata Chrzanowska
2. Bogusław Dobkowski
3. Łukasz Jaworski
4. Małgorzata Lenart
5. Adam Treder
6. Artur Wiszniewski
7. Aldona Żurawska

(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie o 
posiedzeniu Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. 
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)

Zapytał, czy radni chcieliby zgłosić wnioski do porządku obrad. 
Wobec braku  wniosków poddał pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja na temat opłaty przekształceniowej zamiast opłaty za użytkowanie wieczyste - 

ustalenie wysokości bonifikaty i harmonogram realizacji.
3. Ustalenie planu pracy Komisji na 2019 r.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

 Komisja Finansów  w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła do realizacji powyższy. 
porządek obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Beata Chrzanowska

- przyjęcie protokołu. 
Przewodniczący Komisji Adam Treder przypomniał, że radni wraz z zawiadomieniem o 
posiedzeniu komisji otrzymali również protokół z pierwszego posiedzenia Komisji.
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Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.
 Komisja Finansów  w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła protokół Nr 1/19 z 
posiedzenia Komisji w dniu 20 grudnia 2019 r.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Beata Chrzanowska 

Ad.pkt.2 Informacja na temat opłaty przekształceniowej zamiast opłaty za użytkowanie 
wieczyste - ustalenie wysokości bonifikaty i harmonogram realizacji.

(Informacja stanowi zał.nr 5 do niniejszego protokołu.)
Z-ca Prezydenta Marek Goliński poinformował, że na luty przygotują projekt uchwały w 
przedmiotowej sprawie.
Przewodniczący Komisji Adam Treder poprosił o przygotowanie na następne posiedzenie Komisji 
dodatkowych wyliczeń.
Prezydent Miasta  Krystyna Danilecka – Wojewódzka powiedziała, że przygotują również wariant 
bez bonifikaty, bo takie przypadki w Polsce też są.

Ad.pkt. 3. Ustalenie planu pracy Komisji na 2019 r.
Przewodniczący Komisji Adam Treder odczytał złożone propozycje do planów pracy.
(Ww. propozycje stanowią zał nr 3 i 4 do niniejszego protokołu.)

Komisja Finansów w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie ustaliła plan 
pracy Komisji na 2019 r.:

Luty
Projekt transportowy, węzeł integracyjny, program chodnikowy, remonty i budowa dróg, wymiana
oświetlenia – stan obecny, zakres i terminy realizacji.

Marzec
Realizacja  inwestycji:  Kliny  Zieleni,  Rewitalizacja  Podgrodzia  i  Śródmieścia,  hala  sportowo –
widowiskowa – stan realizacji, harmonogram i terminy realizacji.

Kwiecień
1. Gospodarka  odpadami  komunalnymi  miasta  Słupska  –  wybór  metody ustalenia  opłaty i

ustalenie wysokości tej opłaty.
2. Kształtowanie się polityki dochodów podatkowych Miasta.

Maj
Opracowanie kierunkowych założeń polityki budżetowej Miasta na 2020 r.

Czerwiec
1. Zaopiniowanie wykonania budżetu za 2018 r. i wniosku absolutoryjnego.
2. Realizacja inwestycji Park Wodny 3Fale.
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Wrzesień
Ocena wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2019 r.

Październik
1.  Ocena  przebiegu  realizacji  inwestycji.  Ocena  polityki  mieszkaniowej:  inwestycje,  remonty,
pustostany, zobowiązania.
2. Podsumowanie działalności CUW.

Listopad
1. Ocena projektu budżetu Miasta na 2020 r.
2. Wyniki funkcjonowania Parku Wodnego 3Fale.

Grudzień
1.Ustalenie planu pracy Komisji na 2020 r.
2. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Beata Chrzanowska

Ad.pkt. 4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 

2019 rok. druk nr 4/13. 

Skarbnik Miasta Anna Gajda – Szewczuk przedstawiła projekt uchwały. 
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.

Komisja Finansów w drodze dyskusji w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Beata Chrzanowska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 
2019 rok.  druk nr 4/14.

Skarbnik Miasta Anna Gajda – Szewczuk przedstawiła projekt uchwały. Dodatkowych 
wyjaśnień udzieliła Dyrektor Wydziału Zarządzania Funduszami Justyna Pluta i Dyrektor 
ZIM Jarosław Borecki.
Głos w dyskusji zabrali radni: Adam Teder, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski .

Komisja Finansów w drodze dyskusji w wyniku głosowania jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
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Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Beata Chrzanowska

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2018-2033. druk nr 4/15. 

Komisja Finansów w drodze dyskusji w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Beata Chrzanowska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/15 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 4 lutego 2015 roku w sprawie wyboru metody ustalania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości 
zamieszkałej oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. druk nr 4/10 .

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGKIOŚ Katarzyna Guzewska.

Głos w dyskusji zabierali radni: Aldona Żurawska, Bogusław Dobkowski, Małgorzata 
Lenart, Lukasz Jaworski

Komisja Finansów w drodze dyskusji w wyniku głosowania większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (4)
Bogusław Dobkowski, Małgorzata Lenart, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Łukasz Jaworski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Beata Chrzanowska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu adaptacji do zmian 
klimatu dla miasta Słupska” . druk nr 4/6.

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska.
 Komisja Finansów w drodze dyskusji w wyniku głosowania jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Beata Chrzanowska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z 
budżetu Miasta Słupska na ochronę środowiska. druk nr 4/8.

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska.
Komisja Finansów w drodze dyskusji w wyniku głosowania jednogłośnie 

zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Beata Chrzanowska

(Projekty uchwał znajdują się przy protokole z sesji Rady Miejskiej  w Słupsku w dniu 30 stycznia 
2018 r.)

Ad.pkt.5 Sprawy bieżące.

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości poniższe pisma:

– odpowiedź Dyrektora ZIM z dnia 18 grudnia 2018 r. na pismo mieszkańca w sprawie 
przebudowy ul. Kiepury,

– pismem pracowników administracji i obsługi zatrudnionych w zespole Placówek 
Oświatowych z dnia 18 grudnia 2018 r. oraz odpowiedzią Prezydent Miasta Krystyny 
Danileckiej-Wojewódzkiej na to pismo z dnia 8 stycznia 2019 r. 

(Ww. pisma stanowią zał od nr 6 do nr 8 do niniejszego protokołu.)

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder poinformował,  że  zwrócił  się  do  Pani  Skarbnik
o przygotowanie szkolenia dla radnych z budżetu. 

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku przez aklamację ustaliła termin ww. szkolenia
na 11 lutego br. o godz.9:00

Na tym posiedzenie zakończono.
Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Dyrektor WORM
Renata Szczęsna                                                                                                      Adam Treder


